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159 Resultaten "Feel en Look" 

Sporthallen 
Wethouder Slomp zegt toe dat de raad 
een fotocompilatie ontvangt van de 
resultaten. 
 

11-03-2025 Joop Slomp  

158 Mestvergisters en groengas Wethouder Huizing zegt toe een 
informatiebijeenkomst te organiseren over 
mestvergisters en groengas 

11-03-2025 Jeroen Huizing Vragen PAC inzake mestvergisters 

157 Scenario's 
woonwagenbewoners 

Wethouder Stegen zegt toe de raad te 
informeren over de scenario's voor de 
woonwagenbewoners. 
 

11-03-2025 Steven Stegen  

155 WMO De raad ontvangt in Q2 een 
raadsinformatiebrief over de WMO 
 

11-02-2025 Joop Slomp  

153 Raadsvoorstel Evaluatie 
Bermbeheer Gemeente 
Coevorden 

Wethouder Huizing zegt toe dat er in het 
tweede kwartaal 2025 een raadsvoorstel 
Evaluatie Bermbeheer gemeente 
Coevorden volgt. 
 

14-01-2025 Jeroen Huizing 10-02-2025 Dit onderwerp staat op 
de LTA (24-06-2025), en daarmee 
kan de toezegging als afgedaan 
worden beschouwd. 

152 Preventie jeugdzorg Portefeuillehouder Huizing zegt toe de 
gewijzigde motie 24-18 inzake preventie 
jeugdzorg over te nemen; met als dictum:  
"Verzoekt het college om: 
Suïcidepreventie onder jongeren prioriteit 
te geven binnen de gemeentelijke aanpak 
van jeugdzorg. Samen te werken met 
scholen, welzijnsorganisaties en andere 
relevante partners om risicofactoren voor 
suïcidaliteit bij jongeren vroegtijdig te 
signaleren en aan te pakken. De raad 
binnen 6 maanden te informeren over de 
voortgang en concrete stappen die zijn 
gezet op het gebied van suïcidepreventie."  

12-11-2024 Jeroen Huizing  
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Op basis van deze toezegging trekt de 
PvdA de motie in. 

151 OZB compenseren Portefeuillehouder Stegen zegt toe dat het 
college zal compenseren in 2026 wanneer 
de waarde van het onroerend goed (WOZ-
waarde) dermate stijgt dat het tarief OZB 
meer dan 5% omhoog gaat. 

12-11-2024 Steven Stegen 10-02-2025: Dit komt terug bij de 
samenstelling van de 
Programmabegroting 2026. 

149 Startnotitie raad Koers 2050 Portefeuillehouder Bergsma zegt naar 
aanleiding van de motie inzake 
Koers20250 toe om in 2025 hierover met 
een startnotitie te komen richting raad. 
Wel met de aantekening dat het 
eindproduct wat hem betreft zou moeten 
landen in de nieuwe raadsperiode. 

12-11-2024 Renze Bergsma 10-02-2025: De startnotitie wordt 
uiterlijk in Q2 van 2025 opgeleverd. 

148 Meenemen veeg-blik-methode 
in onderzoek 

Naar aanleiding van de vraag van de heer 
Soppe (BBC2014) of in het lopende 
onderzoek over het wel of niet in eigen 
beheer nemen van het vegen, ook de 
veeg-blik-methode wordt meegenomen 
zegt portefeuillehouder Huizing toe dat hij 
dat zal doen. 

12-11-2024 Jeroen Huizing  

147 RIB organisatieontwikkeling Portefeuillehouder Bergsma zegt toe om 
een raadsinformatiebrief aan de raad te 
zenden inzake de organisatieontwikkeling. 
Hierbij zal het budget ook worden 
toegelicht en uitgesplitst. 

07-11-2024 Renze Bergsma  

140 Flexwonen ondanks 
grotendeels bebouwd 
bouwblok bij grotere kavels 

Portefeuillehouder Stegen zegt naar 
aanleiding van de vragen van de heer 
Heeling (CDA) toe om te bekijken in 
hoeverre het mogelijk is om het beleid te 
repareren/bij te stellen op het volgende 
aspect: voor wat betreft de grotere kavels 
de mogelijkheid creëren om toch een 
flexwoning te plaatsen ondanks het feit 

10-09-2024 Steven Stegen  
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dat een (te) groot gedeelte van het 
bouwblok reeds bebouwd is. 

139 Verkeersveiligheid Van 
Heutszpark 

Geen snelle oplossing voor wat betreft 
verkeersveiligheid in het Van 
Heutszpark(fiets- en wandelpaden). 
Portefeuillehouder Holties zegt toe om het 
breed op te pakken, beginnende met een 
gesprek met de Schutse. 

09-07-2024 Erik Holties 19-09-2024: Op 12-09-2024 is 
contact geweest met het locatiehoofd 
van De Schutse. De klachten komen 
niet bekend voor. Er wordt intern 
nagevraagd en locatiehoofd komt er 
op terug. 

137 Asielzoekers aan het werk 
i.s.m. COA 

Portefeuillehouder Slomp zegt toe om te 
onderzoeken wat de gemeentelijke 
organisatie kan betekenen in het beter 
vorm geven van de mogelijkheden om 
asielzoekers aan het werk te helpen in 
samenwerking met het COA. 

04-07-2024 Joop Slomp  

135 Ganzenoverlast Portefeuillehouder Huizing zegt toe om in 
gesprek te gaan met Faunabeheer eenheid 
Drenthe om te kijken of en hoe de 
ganzenoverlast kan worden aangepakt. En 
aan het eind van het jaar een 
samenhangend pakket te delen met de 
raad. 

04-07-2024 Jeroen Huizing 30-01-2025: De mogelijkheden tot 
bestrijding en beheren van o.a. 
ganzen en roeken zijn zeer beperkt 
o.b.v. bestaand provinciaal, landelijk 
en Europees faunabeleid. Er wordt in 
samenwerking met gemeente 
Emmen, LTO, Huttenheugte en de 
Wildbeheereenheid gezocht naar een 
oplossing waarbij een gebiedsgericht 
beheerplan een mogelijke oplossing 
is. Hiervoor is een uitvraag gedaan bij 
AKKA's ganzenparadijs.   17-09-
2024: In december 2024 wordt de 
raad via een brief geïnformeerd.   10-
09-2024 Er is contact gezocht met 
Faunabeheer eenheid Drenthe om 
een afspraak in te plannen. 

132 Externe inhuur en 
belastingdienst 

Op basis van de vraag van de heer 
Weggemans (VVD) (blz. 220 extra 
controle belastingdienst of iemand in 
dienst is of extern ingehuurd is. Is er een 

18-06-2024 Renze Bergsma  
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inventarisatie gemaakt van de 
overeenkomsten met externen en heeft er 
inmiddels een toetsing plaatsgevonden of 
die overeenkomsten voldoen aan de eisen 
zoals de belastingdienst deze stelt?) zegt 
portefeuillehouder Bergsma toe om hier 
schriftelijk op terug te komen. 

126 Huisvesting jeugdsoos Sleen Wethouder de heer Slomp zegt toe in 
overleg te gaan met de jeugdsoos en het 
bestuur van MFC Sleen. Hij zal de 
jeugdsoos Sleen ondersteunen in de 
zoektocht naar een mogelijke huisvesting 
in het MFC of op een andere geschikte 
locatie. 

04-06-2024 Joop Slomp 17-09-2024: Het gesprek met de 
jeugdsoos vond plaats op 9 juli 2024. 
Het gesprek met MFC Sleen vindt 
plaats op 26 september 2024. De 
jeugdsoos is daarover geïnformeerd 

123 Snelheidsbeperkende 
maatregelen Europaweg 

Wethouder de heer Stegen zegt toe de 
mogelijkheid van snelheidsbeperkende 
maatregelen op een deel van de 
Europaweg te betrekken bij het 
werkbezoek dat het college van 
gedeputeerde staten in week 20 aan de 
gemeente Coevorden brengt. De 
uitkomsten daarvan koppelt hij terug naar 
de raadscommissie. 

07-05-2024 Steven Stegen 11-06-2024: de mogelijkheden 
worden ambtelijk verkend. 

121 Handhaving APV Portefeuillehouder de heer Bergsma zegt 
toe indien de handhaving van de APV in 
de knel komt, bij de raad terug te komen 
met een voorstel voor eventuele extra 
capaciteit. De raad wordt op korte termijn 
geïnformeerd over het door het college 
vast te stellen beleid voor 
Vergunningverlening, Toezicht en 
Handhaving (VTH-beleid), de daarin op te 
nemen prioritering en het vast stellen 
beleid over woonoverlast. 

07-05-2024 Renze Bergsma 17-09-2024 De raad wordt later 
geïnformeerd over het door het 
college vast te stellen beleid voor 
Vergunningverlening, Toezicht en 
Handhaving (VTH-beleid), de daarin 
op te nemen prioritering en het vast 
te stellen beleid over woonoverlast. 
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115 Naamgeving bruggen Portefeuillehouder Holties zegt toe om de 

naamgeving van bruggen in de gemeente 
Coevorden op te pakken. 

26-03-2024 Erik Holties 19-09-2024: Op 22-05-2024 zijn de 
wijk- en dorpsverenigingen per mail 
geïnformeerd over het mogelijke 
initiatief en is gevraagd of er binnen 
hun gemeenschap de behoefte 
bestaat om een brug een naam te 
geven. De gebiedscoördinator komt 
met een terugkoppeling. 

114 Evaluatie parkeercapaciteit 
Markt 

Portefeuillehouder Holties zegt toe om 
terug te komen bij de raad met informatie 
hoe het college denkt de evaluatie van het 
parkeren vorm te gaan geven. Hierbij 
wordt gerefereerd aan de volgende tekst 
uit het raadsvoorstel: "Twaalf maanden na 
realisatie van de Markt wordt de mogelijke 
noodzaak van toevoegen van 
parkeerplaatsen tussen Stichting 
Centrummanagement Coevorden en de 
Gemeente Coevorden besproken." Indien 
uitbreiding aan de orde is, zal de raad 
hierover worden geïnformeerd. 

26-03-2024 Erik Holties 19-09-2024: 1 jaar na realisatie volgt 
de evaluatie, op z’n vroegst het 
tweede kwartaal 2026. 

113 Opknappen achtergevels 
Weeshuisstraat 

Portefeuillehouder Holties zegt toe om met 
de ondernemers aan de Weeshuisstraat in 
overleg te gaan om ze nogmaals te 
attenderen op de mogelijkheid om 
subsidie aan te vragen voor het 
opknappen van de achtergevels. 

26-03-2024 Erik Holties 04-09-2024 In 2021 hebben alle 
vastgoedeigenaren op ons initiatief 
met Daad Architecten een 
transformatie danwel gevelplan voor 
hun pand de Weeshuisweide laten 
maken. Tot op heden heeft geen 
enkele eigenaar op basis hiervan 
stappen ondernomen Wel zijn een 
aantal gevels met de oude 
subsidieregeling opgeknapt.  We 
zitten er aan te denken een nieuwe 
vastgoedsubsidie voor de 
Weeshuisstraat te ontwikkelen. Dat 
heeft echter alleen maar zin wanneer 
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de eigenaren de intentie hebben 
daadwerkelijk hun pand te 
verbeteren. Om dit te inventariseren 
is inmiddels een brief met 
antwoordstrook aan alle 
vastgoedeigenaren verzonden. Daarin 
staat de vraag centraal of men 
ergens de komende twee jaar de 
plannen alsnog wil realiseren.   Met 
deze inventarisatie kijken we of het 
zinvol is hiervoor als gemeente 
Coevorden gelden te reserveren en 
een nieuwe subsidieregeling voor de 
Weeshuisstraat in het leven te 
roepen. 

112 Inrichting parkeerdek 
Gansehof 

Portefeuillehouder Holties zegt toe om te 
kijken naar de inrichting van het 
parkeerdek van de Gansehof en de raad 
hierover te informeren. 

26-03-2024 Erik Holties 19-09-2024: Er wordt gewerkt aan 
een tekening/ontwerp om de 
hellingbaan waar mogelijk en/of 
gewenst ‘klantvriendelijker’ te 
maken. Dit wordt opgepakt samen 
met de herinrichting van het 
voorplein, plaatsing pinautomaat en 
de wijziging van de entree van AH. 

111 Meerdere opties nieuwe 
markthal 

Portefeuillehouder Holties zegt toe om bij 
het voorstel voor een nieuw te bouwen 
Markthal met meerdere opties/ontwerpen 
en daarbij behorende bedragen naar de 
raad te komen. 

26-03-2024 Erik Holties 10-02-2025: Op 26-11-2024 was er 
een thema-avond voor de raad over 
dit onderwerp.  13-05-2024: Aan het 
voorstel wordt gewerkt. De 
verwachting is dit onderwerp in het 
derde kwartaal van 2024 voor te 
leggen aan de raad. 

98 Grondverwerving wensbeeld 
Holwert Midden 

Wethouder de heer Huizing zegt toe dat 
eind 2024 wordt gestart met de 
voorbereiding van de invulling van het 
deel van terrein dat niet benodigd is voor 
de realisatie van DNV. 

28-11-2023 Jeroen Huizing 10-02-2025: voorbereidingen intern 
gestart, vóór de zomer wordt een 
ontwikkelvisie gepresenteerd.   17-
09-2024: De raad is tijdens een 
themabijeenkomst op 17-09-2024 
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bijgepraat op dit onderwerp.   05-05-
2024: aan de uitwerking als 
onderdeel van de gehele 
gebiedstransformatie Holwert-Midden 
wordt gewerkt. De uitwerking in de 
vorm van een programmacontract is 
eind 2024 onderwerp van 
besluitvorming door het college. De 
transformatie wordt tevens 
opgenomen in de Kaderbrief 2025. 

97 Verordening bekostiging 
leerlingenvervoer gemeente 
Coevorden 

Wethouder de heer Huizing zegt toe in het 
tweede kwartaal van 2024 terug te komen 
bij de raad met een voorstel voor een 
aantal inhoudelijke wijzigingen van de 
verordening bekostiging leerlingenvervoer. 
De vragen van mevrouw Nijenbanning 
worden daarbij meegenomen. 

28-11-2023 Jeroen Huizing 28-01-2025: Dit onderwerp staat op 
de LTA (20-05-2025), en daarmee 
kan de toezegging als afgedaan 
worden beschouwd. 19-09-2024:  19-
09-2024: Momenteel werken we aan 
een nieuwe verordening 
Leerlingenvervoer, gebaseerd op de 
nieuwe Modelverordening van de 
VNG. Hierbij betrekken we ook de 
consulenten die de aanvragen 
leerlingenvervoer uitvoeren, zodat we 
in de nieuwe verordening alle 
aspecten goed kunnen borgen.  
Omdat we dit proces gedegen willen 
doorlopen, nemen we hier de tijd 
voor. Dit stelt ons in staat om ook het 
onderwijs en de Adviesraad Sociaal 
Domein mee te nemen en om hen om 
advies te vragen. Tegelijkertijd 
kunnen we alle informatie voor 
ouders, scholen en intermediairs op 
orde brengen en aanpassen. We 
koersen op behandeling in de raad in 
het eerste kwartaal van 2025.  13-
05-2024: Wegens tekort aan 
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beleidscapaciteit bij het team 
Maatschappelijke Ondersteuning 
wordt het voorstel aan de raad 
doorgeschoven naar het derde 
kwartaal van 2024.  14-02-2024: In 
het tweede kwartaal van 2024 wordt 
er gewerkt aan een voorstel, waarin 
onderwerpen als een klankbordgroep, 
en het benutten van 
(vrijwilligers)initiatieven behandeld 
zullen worden. 

91 Geactualiseerde toekomstvisie 
wonen in 2025 

Portefeuillehouder Stegen zegt toe om in 
2025 met een geactualiseerde 
‘toekomstvisie wonen’ naar de raad te 
komen. 

02-11-2023 Steven Stegen 10-02-2025: De geactualiseerde visie 
staat op de LTA geagendeerd voor de 
raadsvergadering op 28-10-2025 of 
16-12-2025.  13-05-2024: De 
Toekomstvisie Wonen is inmiddels 
opgenomen in de LTA.    14-02-2024: 
In 2025 wordt de Toekomstvisie 
Wonen geactualiseerd. Dit wordt 
opgenomen in de Lange Termijn 
Agenda (LTA).  Eerder:  Deadline 
afhandeling uiterlijk december 2025. 

84 Evaluatie Adviesrecht en 
participatieplicht 

Portefeuillehouder Holties zegt naar 
aanleiding van de bespreking van motie 
23-24 en het daarin gevraagde overzicht 
toe, om dit overzicht inclusief evaluatie in 
het eerste kwartaal van 2025 aan de raad 
toe te zenden. 

17-10-2023 Erik Holties 10-02-2025: De evaluatie van het 
adviesrecht staat geagendeerd op de 
LTA voor de raadsvergadering op 25-
03-2025. Is niet geagendeerd voor de 
maart-cyclus.  14-02-2024: De 
evaluatie vindt plaats in het eerste 
kwartaal van 2025. Dit wordt ook 
opgenomen in de Lange Termijn 
Agenda (LTA). 

83 Evaluatie Omgevingsvisie na 
DPLG-traject 

Portefeuillehouder Huizing zegt naar 
aanleiding van opmerkingen van de heer 
Tempels (BBC2014) toe dat na het 
doorlopen van het DPLG-traject een eerste 

03-10-2023 Jeroen Huizing 10-02-2025: De raad wordt middels 
een brief geïnformeerd over het 
beëindigen van het DPLG-traject 
(kenmerk 7601-2025:543027, 
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evaluatie van de Omgevingsvisie zal 
plaatsvinden. 

verzenddatum 11-02-2025). De 
evaluatie van de Omgevingsvisie 
staat geagendeerd op de LTA voor 
2026. Daarmee kan de toezegging als 
afgedaan worden beschouwd. 14-02-
2024: Deze toezegging wordt 
opgepakt na afronding van het DPLG-
traject.  14-02-2024: Deze 
toezegging wordt opgepakt na 
afronding van het DPLG-traject. 

78 APV Portefeuillehouder burgemeester Bergsma 
zegt toe gedurende één jaar de vrijstelling 
voor alcoholproeverijen in slijterijen te 
monitoren, mede in samenhang met de 
handhavingscapaciteit daarvoor. Ook zal 
hij de raad informeren over eventueel 
gesignaleerde excessen. Dat zal 
plaatsvinden door een 
raadsinformatiebrief. 

12-09-2023 Renze Bergsma 13-05-2024: De monitoring loopt.  
14-02-2024: Na de vaststelling van 
de APV is er gemonitord. Er is nog 
geen vrijstelling aangevraagd voor 
alcoholproeverijen in slijterijen. 

48 locatie nieuwe gemeentewerf Portefeuillehouder Huizing zegt toe om 
serieus te gaan kijken naar de suggestie 
van de heer Kamps (BBC2014) om voor 
de mogelijke locatie in het zoekgebied ook 
te kijken naar agrariërs die van plan zijn 
om hun bedrijf te beëindigen. 

31-01-2023 Jeroen Huizing 10-02-2025: Op 18-03-2025 vindt de 
informatiebijeenkomst voor de raad 
plaats. Gemeentewerf en 
milieustraat/milieustraten staan 
geagendeerd op de LTA voor de 
raadsvergadering op 22-04-2025.  
10-09-2024: Voor de nieuwe 
gemeentewerf is een eisen en 
wensenlijst opgesteld en deze wordt 
omgezet in een vlekkenplan en 
volumestudie. Het doel hiervan is om 
een goede indicatie te kunnen geven 
van de mogelijke stichtingskosten die 
de bouw van een nieuwe 
gemeentewerf met zich mee brengt. 
Aangezien de locatie nog onbekend 
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is, wordt de studie zo uitgevoerd dat 
het locatie onafhankelijk is. Bij 
verdere uitwerking zal verder 
gekeken worden naar mogelijke 
locaties. Van belang bij het vervolg is 
ook de uitkomst van het onderzoek 
naar een centrale milieustraat. Bij het 
open houden van de huidige 
milieustraten zal de omvang van de 
benodigde m2 lager zijn bij 
centralisatie van de gemeentewerf.  
14-02-2024:  Het onderzoek bestaat 
uit twee fases. Fase 1 loopt nog, en 
fase 2 is opgestart. Op dit moment 
wordt het programma van eisen 
opgesteld. De toezegging om serieus 
naar de suggestie van de heer Kamps 
te kijken om voor de mogelijke 
locatie in het zoekgebied ook te 
kijken naar agrariërs die van plan zijn 
om hun bedrijf te beëindigen wordt 
meegenomen als richting de fase van 
realisatie wordt gegaan.         14-02-
2024:  Het onderzoek bestaat uit 
twee fases. Fase 1 loopt nog, en fase 
2 is opgestart. Op dit moment wordt 
het programma van eisen opgesteld. 
De toezegging om serieus naar de 
suggestie van de heer Kamps te 
kijken om voor de mogelijke locatie in 
het zoekgebied ook te kijken naar 
agrariërs die van plan zijn om hun 
bedrijf te beëindigen wordt 
meegenomen als richting de fase van 
realisatie wordt gegaan. 
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34 Voorstel hoe verder 

parkeerdek (na aflopen 
huurovereenkomst) 

Portefeuillehouder Stegen zegt toe om 
voor het aflopen van de huidige 
huurovereenkomst met een voorstel naar 
de raad te komen over hoe verder. 

13-09-2022 Steven Stegen 13-05-2024: Voor het zomerreces 
2024 ontvangt de raad een 
informerende brief waarin scenario’s 
worden opgenomen. De scenario’s 
worden aan de hand van criteria 
afgewogen: risico, financiën, 
mogelijkheden van sturing etc.    14-
02-2024: Het voorstel naar de raad 
volgt na de verkennende gesprekken 
in maart 2024 (zie toezegging 33). 

33 Informatie nieuwe afspraken 
parkeerdek met Kroonenberg 
Groep 

Portefeuillehouder Stegen zegt toe de raad 
op de hoogte te houden van de verdere 
gesprekken met de Kroonenberg groep 
m.b.t. nieuwe afspraken over het 
parkeerdek na de huidige contractperiode. 

13-09-2022 Steven Stegen 15-05-2024: de (vernieuwde) 
afspraken worden opgenomen in de 
scenario’s (toezegging 34)  14-02-
2024: De verkennende gesprekken 
met Kroonenberg Groep over nieuwe 
afspraken starten naar verwachting in 
maart 2024. 

 


